
Referat: nr. 126 

 
Langelands Golf Klub 
 

JUN 2024 

 
Onsdag den 12. juni 

 
 2024 

 
 

kl. 16.30 

 
 

 
Indkaldt af: 
 

Kurt Petersen Referat af: Kurt Petersen  

Mødetype: 
 

Bestyrelsesmøde LGK Observatører:  
 

 Kenn Elnegaard Dam (KED), Hans Andersen (HA) 

Ordstyrer: 
 

Jan Ole Jakobsen   

 
Deltagere: 
 
 
Afbud fra: 

Kurt Petersen (KP), Jan Frisenette (JF), Martin Søgaard (MS), Jan Ole Jakobsen (JOJ), Claus Pape Henriksen 
(CPH), Anni Schirmacher Andersen (ASA), Tove Nørgaard (TN), Helle Pedersen (HP), 
 
Jan Andersen Bendix (JAB) 

Læs venligst: 
 

 

Medbring venligst: 
 

Kalender  

CC: 
 

 

 

Referat: 
 

 Emne / forhandling Konklusion: Ansv 
 
 

Godkendelse af dagsorden:  
 

Godkendt  

 
 

Godkend og underskrift af referat nr. 125 
 
 

Godkendt/underskrevet  

1) 
  A 
  
 
 
  B 
  
 
  C 
 
 
  D 

Opfølgning fra sidst 
- Golf skilte på Østerskovvej 

 
 
 

- Rema 1000 sponsorere vores 
sommermatch 29/6 

 
- Dato for afvikling af sponsormatch 

 
 

- Jubilæum 2025 
 

 
KP havde indhentet et eksempel på et skilt. Enighed om 
at piktogrammet var ok, teksten undlades.  
Der indkøbes en boldsamler til indspilsgreen.  
 
JF redegjorde for samarbejdet med Rema 1000. 
Bestyrelsen forventer et godt samarbejde. 
 
Matchen afvikles den 21. august. JF udsender 
indbydelser uge 25 
 
Jubilæumsmatch den 28. juni 2024, med Rema 1000 
som sponsor. JOJ er tovholder på arrangementet, som vi 
ønsker bliver en festdag med inviterede gæster. 
 

 
 
KP 
 
 
JF 
 
 
JF 
 
 
 
JOJ 

2) 
  A 
 
 
 
  B 
 
  C 

Forretningsudvalg informerer 
- Kaffeautomat repareret 

 
 
 

- -flex2 til halv pris august 
 

- Regionsgolf 2024 
 

-   

 
Kaffeautomat er repareret og har fået udskiftet 
vandfilter. Der indhentes pris på et BWT-anlæg, til 
afkalkning af vandet i klubhuset. 
 
KP udsender indbydelse til alle flexmedlemmer 
 
JOJ gjorde status på resultaterne 2024, hvor det ikke ser 
ud til at vi får hold videre. 

 
KP 
 
 
 
KP 
 

3) 
  A 
 
 

Økonomi 
- Medlemssituationen 

 
 

 
Flex1 12, flex2 1450, jun. 3, LDSGK 13, LD 52, LD-jun. 1 
LD-ung. 3. Pass. 15, Prøve 10, ung 8, SEN 217 
 

 



  B 
 
  C 
 

- Debitorliste 
 

- Saldobalance/Budget 
 
 

Positivt at så få medlemmer står på restancelisten 
 
Positiv balance der ligger over sidste år og budget 
 

4) 
 

 A 
 
  B 
 
 
 
 
 
 
  C 
 
  D 
 
  E 
 
 
 
 
  F 
 
 
 
  G 
   

Rapport fra udvalgene: 
 
Info/PR/hjemmeside 
 
Baneservice:  

- Arbejdsdag 27/6 
 
 
 
 
 

Turneringsudvalg:  
 
Juniorudvalg: 

 
Begynderudvalg: 

 
 
 
 

Sponsorudvalg: 
- Fornyelse af sponsoraftale med 

Vestfyen 
 

Husudvalg: 
- Rep. af alarm 

 
- Rengøring i ferien 

 

 
ASA ønsker hjælp til opfølgning af matcherne, da hun 
ikke selv kan deltage. CPH sender til ASA. 
 
Vi ønsker et arbejdshold til rengøring/oprydning på 
arealerne omkring klubhus. JOJ er tovholder 
 
Der skal følge op på manglende tidsbestilling inden der 
spilles. KP skriver på scorekort. ASA på infotavlen samt i 
næste ”Formanden har ordet” 
 
Husk at lægge liste til manuel tilmelding til matcher 
 

Intet nyt 

Der har netop været afholdt den årlige tur til 
Brændeskov, igen en stor succes. 

Der savnes en markering på Golfbox om blokering af 
kaninmatcherne onsdage. KP skriver en advarsel på 
Golfbox 

Ny treårig aftale med Bryggeriet Vestfyen er tegnet, men 
vi har stadig ledige sponsorater, et par på 18 hullers 
banen, flere på PAR3 banen samt 2 buggies. 

 

Alarmen er blevet repareret. Vi har modtaget tilbud på 
tilkobling af den automatiske dørlåsning til 
alarmanlægget 7.834 kr. Det blev besluttet at køre 
videre med nuværende låse frem til der opstår en fejl i 
anlægget. 

Tina (rengøring) holder ferie uge 29-30-31, vi forsøger 
selv at dække denne periode. 

 
CPH 
 
 
JOJ 
 
 
KP/ASA 
 
 
 
HP 
 
 
 
 
 
KP 
 
 
 
 
JF 

5) Fastlæggelse af møder:  
 

 

Torsdag den 22. august, mandag den 30. september, 
tirsdag den 5. november og onsdag den 11. december. 
Alle møder er kl. 16.30 
 

 

6) 
 

Eventuelt:  
 

JF fortalte om planen for at koble nyt solfangeranlæg til 
banen og derefter sælger strømmen til klubben. 
 
KED fortalte om firmatur for Svendborg kommune til 
LGK, der var stor ros til arrangementet. 
 
Der blev talt om at ændre teesteder fra gul/rød til 56, 
48, 42. KP taler med DGU om fremgangen for en sådan 
ændring. 
 

JF 
 
 
 
 
 
 
KP 

 

Praktiske forhold:  
Næste møde:  
Bemærkninger: 
 

 

 


